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Prijedlog zapisnika 

Predmet: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 7/2022.-2026. 

 

ZAPISNIK 

  

sjednice Upravnog odbora održane dana 19. travnja 2023. godine u Zagrebu, u Uredu HTS-

a s početkom u 17:00 sati 

 

PRISUTNI ČLANOVI: Hrvoje Tisaj, Kristijan Landeka, Sanja Kišiček, Branko Carević, Josip 

Mladin Živković, Franko Faustini (zoom) i Tomislav Marinović (zoom) 

 

OSTALI PRISUTNI:  Dorijan Pavliša (glavni tajnik), Ivan Pavić (zoom), izbornik / TZRS Bojan 

Dujković, Nataša Preis-Bedenik (tehnička tajnica)  

Predsjednik Hrvoje Tisaj pozdravio je prisutne, konstatirao da postoji kvorum koji sačinjava 

četvero prisutnih članova UO-a, a dva člana UO-a mogu samo sudjelovati u raspravi. Najavio je i 

dolazak Josipa Mladina Živkovića s malo zakašnjenja  te pokrenuo raspravu po točkama dnevnog 

reda:  

   

1. Usvajanje zapisnika održane sjednice UO 6 (24.3.2023.)    

Upravni odbor je sa četiri glasa za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o usvajanju 

zapisnika sjednice UO-a 6/2022-2026. održane 24. ožujka 2023.  

 

2. Protokol prijava, odjava i organizacije odlaska sportaša na međunarodna natjecanja: 

triatlon, reprezentacija, multisport (prijedlog ureda HTS-a) 

Dorijan Pavliša upoznao je prisutne s predloženim protokolom među kojima je kao najvažniju 

stavku istaknuo obavezu pismene komunikacije odnosno nedvosmislenih uputa poslanih na e-mail 

Saveza prema kojima će dalje postupati Ured HTS-a. U samom tekstu protokola navedeni su isključivo 

nužni rokovi te je definirana procedura za svaku pojedinu skupinu sportaša, za sustav koji sufinancira 

HTS/HOO i za one sportaše koji samostalno financiraju odlaske na natjecanja. 

Upravni odbor je sa četiri glasa za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o usvajanju 

Protokola prijava, odjava i organizacije odlaska sportaša na međunarodna natjecanja. 

 

 Sastanku se pridružio i Josip Mladin Živković te je konstatirano povećanje kvoruma.   
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3. Reprezentacije: natjecateljski i razvojni program - triatlon (prijedlog izbornika/trenera 

za razvoj sporta):  

a. Usvajanje predloženog cjelogodišnjeg plana i programa natjecanja triatlonske 

reprezentacije za 2023. 

 

Dujković je pojasnio predane dopune i izmjene plana: kriteriji koji su bili i ranije nisu mijenjani 

a naglašeno je ono što se ne može kontrolirati unaprijed s operativne strane, odnosno moguća 

primjena sportaša tijekom sezone.  Za sve sportaše predviđene su i navedene „rezervne“ utrke na 

koje će se ići kad i ako se procjene uvjeti za osvajanje bodova. Za Balkansko Prvenstvo  pojasnio je 

da će isto biti dodatno definirano kada se organizator odnosno balkanska konfederacija usuglasi u 

kategorijama koje će biti zastupljene na natjecanju.  

Osvrćući se na aktualno stanje, Branko Carević postavio je pitanje vezano uz seniore odnosno 

status Ivane Granoše i Nike Matasa. Dujković je jasno naglasio da oni trenutno nisu spremni za 

međunarodna natjecanja i da jesu – izašli bi na testiranje. Konkretno, Dujković se redovno čuje s 

trenerom Tompom i Ivana Granoša nije spremna za utrke, a Niko Matas planira pristupiti testiranju, 

ispuniti jednu od normi i ući u sustav samofinanciranja. Granoša će u prvom dijelu sezone se probati 

podići u samoj formi i motivaciji te će se razmatrati njen nastup u drugom dijelu sezone, ako 

zadovolji kriterije. Naglasio je da se trenutno radi o svojevrsnom „burnoutu“ sportašice, a za koje 

je zaslužan niz faktora za koje izbornik smatra da ih uopće ne treba komentirati, već našoj najboljoj 

sportašici dati prostora i vremena za oporavak, e da bi se eventualno odlučila za potpuni povratak.  

Dorijan Pavliša postavio je pitanje kakvi su planovi za regulaciju njihovog statusa u ETU 

Development timu, a što će Bojan Dujković provjeriti sa Željkom Bijukom. Pavliša smatra da se upit 

o mogućnosti zamjene sportaša tijekom ove godine mora jasno poslati na development odjel i da 

oni trebaju na to dati jasan i nedvosmislen odgovor.  

Upravni odbor je sa četiri glasa za, nula suzdržanih i jednim protiv donio odluku o usvajanju 

predloženog dokumenta „Kriteriji i plan sezona 2023.“ 

 

b. Dokument: Upitnik klubovima za Plan i program razvoja sporta 

 

Dujković je prisutnima pojasnio da se radi o dokumentu koji je ranije ukinuta Stručna komisija  

osmislila za potrebe razvoje. Smatra da se iz dobro i kvalitetno ispunjenog usvojenog upitnika mogu 

jasno iščitati potrebe koje određena sredina odnosno klub ima . Nataša Preis-Bedenik predložila je 

da se upitnik stavi u neku online formu da se može lakše prikupljati i pratiti pristigle podatke te da 

se ne udvostručava posao naknadnog unošenja tih podataka u tablice. Za tu zadaću javila se članica 

UO-a Sanja Kišiček i kada upitnik bude u online verziji, biti će poslan na klubove.  

Upravni odbor je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o slanju online 

upitnika na klubove.  
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c. Dokument: Smjernice rada za mlađe dobne skupine 

 

Dujković je pojasnio da poslani dokument sadrži  osnovne smjernice rada s mlađim uzrastima. 

Smatra da  će možda biti koristan za neke klubove. Postoji dio sa općenitim smjernicama i sa 

konkretnim volumenima za pojedini uzrast. Smatra da je više-manje sve pokriveno u smislu spektra 

rada s mlađima, a i smjernice koje se tiči tipova treninga, natjecanja i td. 

 Upravni odbor je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o prihvaćanju 

predloženih smjernica rada za mlađe dobne skupine. Dokument će biti poslan na klubove i objavljen 

na webu Saveza.  

 

d. Organizacija javne rasprave sa temom revizije kriterija i plana za ulazak u 

triatlon reprezentaciju - novi sastanak trenera  - izvješće o učinjenom radu 

 

 Bojan  Dujković  smatra da ne bi bilo dobro ove godine raditi nikakve izmjene kriterija, osobito 

ne tijekom sezone, no sastanak s trenerima vezano za prezentaciju plana i ostalih stručnih 

elemenata bi bio dobar kada završi finalno testiranja i kada se dobije kompletan uvid u to tko i gdje 

i kako može sudjelovati u radu reprezentacije i u radu sa youth uzrastom. Na državnom prvenstvu 

protekle subote na Medvednici je komunicirao sa gotovo svim trenerima, a pričano je o samoj 

organizaciji natjecanja te s pojedinim trenerima o konkretnim sportašima.  

 Upravni odbor je sa pet glasova za, nula suzdržanih i nula protiv donio odluku o organizaciji 

sastanka trenera na državnom prvenstvu u Slavonskom Brodu, a koje će organizirati i voditi Bojan 

Dujković.  

  

4. Reprezentacije: dobne skupine i multisport 

 

a. Imenovanje izbornika za dobne skupine:  

Upravni odbor po navedenoj točci nije raspravljao niti donio odluku. 

 

b. Usvajanje prijedloga izmjene kriterija za multisport i dobne skupine: 

Upravni odbor je sa pet glasova za, nula suzdržanih i jednim protiv donio odluku o usvajanju 

predloženih kriterija za multisport i dobne skupine.  
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5. Tehnički procesi:   

a. Vizual saveza – izrada knjige standarda za logotip i ostalo  

 

Pavliša je naglasio da ja važno da UO bude svjestan da knjigu standarda treba napraviti. Isto nije 

do sada predviđeno u financijskom planu, a izrada knjige standarda ima određenu cijenu. Predlaže 

da se nađe nekakva varijanta. Tomislav Marinović naglasio je da Savezu treba knjiga standarda, te 

će on zamoliti svoje privatne kontakte i suprugu da vidi kako bi se kretala cijena, koliko je to posla i 

bi li netko bio voljan takav posao odraditi volonterski.  

 

b. Tisak licenci i i izdavanje potvrda o licenciranju:  

 

Nataša Preis-Bedenik navela je ukratko proceduru izdavanja licenci i potvrda i zamolila da se 
donese odluka za ovu sezonu. Lani je izdano oko 180 potvrda i još toliko licenci poslano na tisak. 
UO je donio odluku da u dvomjesečnim ciklusima (do 15.5.2023., do 15.7.2023. i  do 15.9.2023.) 
može zatražiti tiskana licenca uz naknadu u iznosu ekvivalentnom iznosu troška po komadu koji 
tiskara naplaćuje Savezu, a koju plaća klub, dok će preostale troškove tiskanja - pripreme podmiriti 
Savez.   

 

c. Način informiranja klubova o dresovima i nabavci istih 

 

Nataša Preis-Bedenik upoznala je članove UO-a sa procesom odobravanja vizuala pri WT-u, 

načinu i rokovima nabavke dresova od Zeroda i opcijama koje su ponudili naš proizvođač Quest i 

slovenski proizvođač Tamai. Josip Mladin Živković istaknuo je da za nastupe dobnih skupina treba na 

neki način osmisliti nabavku kvalitetnijih dresova te ih osigurati za iduću sezoni, a radi se o dresovima 

marki  Zerod, Kiwami, Sailfish, Skinfot, Cocoon, Gobik i td. Što se tiče informacija, predlaže da se za 

prvu ruku iskoristi ono što nudi naša firma, a ne slovenska jer smatra da bismo trebali poticati našu 

ekonomiju, a kvalitativno su svi manji proizvođači za triatlonske dresove stepenicu ispod gore 

navedenih marki.  Zaključeno je da će se od navedenih firmi tijekom godine zatražiti ponuda za Age 

group dresove da bi se mogao ispoštovati rok nabave za one koji to žele naručiti.  

 

Franko Franko Faustini je nakon navedene točke napustio sastanak UO-a. S obzirom da je bio 

pristutan putem zooma, kvorum je ostao isti.  
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6. Kalendar natjecanja 

 

a. Zatraženo službeno pismeno objašnjenje odluke odbijanja promjene termina za 

PH akvabicikl / prebacivanje u promo natjecanje 

Hrvoje Tisaj je članovima UO-a pročitao dopis Lovre Lisjaka koji je stigao pola sata prije sjednice 

UO-a u kojem Lisjak izražava svoje nezadovoljstvo načinom postupanja sa zamolbom za prebacivanje 

termina. Smatra da je UO morao imati sluha za davanje podrške novom festivalu triatlona na 

području gdje nema utrka i da je to interes i nacionalnog saveza. Članovi UO-a zaključili su da se u 

vrijeme sezone HTS-a ne trebaju održavati utrke neolimpijskih disciplina te da u se iste mogu smjestiti 

u razdoblje nakon zadnjeg HTL-a prvog dijela sezone (u ovom slučaju, Raba, 1.7.) i . Na isti način su u 

kalendar uvrštene utrke akvatlona i kros triatlona te smatraju da je taj period dovoljan da se 

organizira utrka akvatlona.  U dopisu Lovro Lisjak je dao ostavku na mjesto izbornika za multisport i 

dobne skupine na kojem volontira već 4 godine, i to sa 31.12.2023., a na što je predsjednik izrazio 

žaljenje jer je cjelokupna situacija bila nepotrebna i smatra to greškom.  

 S obzirom na sve navedeno, UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i jednim protiv donio 

odluku o izmjenama kalendara koje uključuju otkazivanje PH u standardnom duatlonu, otkazivanje 

prvenstva u akvatlonu i dodavanje utrke triatlon festivala kao promo utrke 6. kolovoza Aquacity 

Chalenge - olimpijski triatlon-pojedinačno i štafete, akvabicikl i akvatlon za djecu. 

 Dalje, UO je donio odluku da će na adresu kluba biti poslan dopis  sa gore navedenim 

pojašnjenjem dopunjen navodima članka POUN-a. 

b. Dopuna promo natjecanja – Rab, dan nakon HTL-a 

 

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i jednim protiv donio odluku o izmjeni kalendara: 

dodavanja promotivnih utrka dan nakon HTL-a Rab, 2.7.2022.   

 

c. Izmjena PH Akvatlon 

 

TK Swibir poslao je dopis u kojem je upozorio na grešku u kalendaru: PH u mini akvatlonu 

sastavni je dio finala HTL-a, a u kalendaru je navedeno da se isto održava u sklopu PH u Bilju.  Također, 

organizator je zbog zauzetosti mjeritelja vremena zatražio da se utrka preseli vikend iza planiranog, na 

15. i 16.7. 

UO je sa pet glasova za, nula suzdržanih i jednim protiv donio odluku o izmjenama kalendara: 

brisanjem utrke PH u mini akvatlonu u Bilju i dodavanja iste na dan finala HTL-a i promjeni datuma 

utrke.   
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7. Razno:  

a. Upiti TK Swibir  

 

Dorijan Pavliša smatra da su dopisi ispred kluba bili potaknuti prijavama sportaša u ETU 

Development i ne do kraja razjašnjenim kriterijima odabira. Ured HTS-a je od izbornika zatražio 

očitovanja pismenim putem, a na što je nakon zaprimanja odgovora izraženo daljnje nezadovoljstvo 

odgovorima. Smatra da se klubu mora odgovoriti i traži UO da se jasno definira odgovaranje 

isključivo putem pismene komunikacije. 

 Hrvoje Tisaj smatra da nije greška u cjelokupnom radu Bojana Dujkovića, ali je problem u 

toksičnoj situaciji koja je između članova u upravi. Hrvoje Tisaj je spreman dati mandat na 

raspolaganje jer više ne želi raditi u situaciji u kojoj veliki broj klubova nema povjerenja u izbornika, 

a posljedično i u upravu koja ga podržava na način da staje iza njegovih odluka.   Smatra da uprava 

mora stati iza izbornikovih odluka, ali je činjenica da takav rad nije u potpunosti transparentan i da 

izaziva niz pitanja.  

Dorijan Pavliša smatra da predsjednik kroz svoje rad daje ritam radu saveza. Nemjerljiv 

doprinos je već dan i odrađen na polju promocije. No, gledajući unatrag smatra da je na dan izborne 

skupštine nastao prvi minus nove uprave nedolaskom Željka Bijuka kao predloženog člana; drugi 

minus u radu je došao do izražaja na sastanku trenera u Zagrebu kada nakon reakcije klubova čiji 

su sportaši članovi reprezentacije: Rivala, Maksimira i Swibira, na njihove upite nije jasno i 

nedvosmisleno odgovoreno. Pavliša smatra da je situacija konačno tek danas,  19.4. stavljena na 

papir, ali čvrsti stavovi su se trebali zauzimati prije dva, tri mjeseca i sada se može samo nadati da 

se cjelokupna situacija može popraviti. 

 Josip Mladin Živković smatra da uprava može stati iza predsjednika, ali predsjednik je taj koji 

mora dati smjer i vodstvo i pronaći način da sa svim predstavnicima struke riješi problem.  

Ivan Pavić smatra da članovi UO-a stoje ispred svih odluka koje predloži predsjednik, ali je on 

taj koji mora od 10 stavova reći kako će biti, a onda svi daju podršku. Naglasio je da se Savez, a ne 

pojedini interesi klubova, moraju staviti na prvi mjesto, a UO mora preuzeti odgovornost za svoje 

odluke.  Smatra da što je bilo, bilo je, neke se stvari mogu promijeniti. Ako će uprava moći zacrtati 

plan i riješiti probleme na način „šakom o stol“  i uspostaviti sustav u kojem izborniku Bojanu mora 

biti jasno tko je njegov poslodavac.  Smatra da se uprava treba prihvatiti takvog, autoritativnog 

načina rada; mora se imati viziju gdje je savez za 4 godine, a za sad se nema vizija ni za prvu godinu; 

nije donesena strategija rada, i td.  Smatra da Hrvoje Tisaj mora shvatit da je on osoba koja vodi 

Savez i ne slušati nikoga drugoga već ostvarivati svoju viziju rada.  

Živković je istaknuo da ni njemu nije jasan smjer i cilj rada jer je za samo jedan mali dio – a to 

je triatlon reprezentacije – dano Bojanu Dujkoviću da određuje naš cilj rada. Smatra da ako je 

predsjednik spreman krenuti u sukob na pravim mjestima i ako ima živaca i volje  napraviti što treba, 

prvenstveno donijeti smjer, plan i odluke. – onda uprava ima neke šanse.   
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Marinović je za primjer takvog rada predložio da se Zadar, Dubrovnik, Brod i td uzmu u obzir 

kao lokacije za pripreme, jer prvotni interes saveza mora biti da gradi odnose sa pojedinim 

hotelijerima, a tek nakon toga može biti razmatran interes pojedinih klubova i njihovog benefita u 

lokalnim sredinama. Nakon podulje rasprave, prisutni su se usuglasili u smjernicama za rad HTS-a 

koje će biti nadopunjavane:  

1. STRUČNI RAD:  

a. Razdvajanje uloge izbornika od uloge trenera za razvoj sporta 

b. Uspostavljanje sustava sufinanciranja individualnih priprema sportaša 

c. Uspostavljanje postotnog sustava financiranja međunarodnih natjecanja po uzrastima 

i razini kvalitete 

d. Uspostavljanje rang ljestvice sportaša temeljenu na HTL-u po uzoru na WT ljestvicu  

(50 posto bodova od lani, puni bodovi u tekućoj sezoni za xy utrka)  

e. Evaluacija međunarodnih rezultata na kraju sezone temeljem ostvarenih bodova u 

prošloj sezoni i uspostavljanje „grace“ perioda 

f. Uspostavljanje funkcije direktora reprezentacije kojem će zadaća biti koordinacija svih 

programa 

g. Odlazak na međunarodna natjecanja, plan i način odabira idu po usvojenim planovima 

do najmanje 1. kolovoza 2023.  

2. ETU DEVELOPMENT TEAM 

a. Uspostavljanje izravne pisane komunikacije sa ETU odjelom vezanom uz striktne 

kriterije odabira sportaša za tim i jasne procedure 

3. DOBNE SKUPINE 

a. Uspostavljanje funkcije koordinatora čija je uloga poticanje sportaša na sudjelovanje u 

međunarodnom timu 

b. Planiranje nabavke kvalitetne opreme 

 

b. Sponzori saveza 

 

Prisutne je Marinović obavijestio da je sa Sauconyem dogovorio sponzorstvo za kola i finale 

HTL  lige u tenisicama za pobjednike koje će biti vrijednosti od 24.000,00  do 36.000 kuna.  

UO je sa 5 glaosva za, 0 n i nula suzdržanih imenovao Tomislava Marinovića kao kontakt za 

Saucony, Atlantic i Keindl za definiranje i koordinaciju obaveza Saveza prema sponzorima.  

 

 

Hrvoje Tisaj   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 
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